
《名校特训中考阅读理解与完形填空 活页》

图书基本信息

书名：《名校特训中考阅读理解与完形填空 活页卷》

13位ISBN编号：9787512302631

10位ISBN编号：7512302630

出版时间：2010-6

出版社：中国电力出版社

作者：石骥 编

页数：128

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu111.com

Page 1



《名校特训中考阅读理解与完形填空 活页》

内容概要

Page 2



《名校特训中考阅读理解与完形填空 活页》

章节摘录

　　Im always dreaming of having this kind of dog. At first we would scare each other. Slowly， we got used to
each other. It likes me very much. It even follows me into the bathroom when I take a shower. Now I can tell when
the dog needs to go out，or when he just sees a few birds in our yard. I give him water，1 walk him，and I teach
him something.　　I am glad I have a dog around. I am happy every morning when 1 wake up and hear his little
feet clicking across the floor. We are a good. match and we understand each other. When I come back，he will
come to the door to meet me. When he clicks my shoes，I know its time to open the door of the bathroom for
him. And yes，my good friend will go with me wherever 1 want to go and whenever， he is very happy to go with
me.
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精彩短评

1、当当网上书还是挺齐全的，这书是2010版的，那里都找不到，在这儿找到了，就是运输慢了点，估
计好多书店都已经没有了吧，不错，挺满意的。
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